
ZAPISNIK 2. REDNE SEJE SVETA STARŠEV 

 

PRISOTNI: 

- Predstavniki zaposlenih: ravnateljica ga. Elizabeta Zgonc, pomočnici ravnateljice ga. Tanja 

Geržina in ga. Bernarda Trošt 

- Predsednica UO Sklada vrtca ga. Sanja Stanković Petrović 

- Predstavniki Sveta staršev - glej listo prisotnosti 

OPRAVIČENO ODSOTNI: glej listo prisotnosti 

DATUM: 6.3.2023 

PRIČETEK: 17:00 

KRAJ: Večnamenski prostor v enoti Pastirček, Postojna 

DNEVNI RED: 

1. Točka: POTRDITEV ZAPISNIKA 1.SEJE SVETA STARŠEV (zapisnik je na voljo na spletni strani 

vrtca) 

2. Točka: PREDSTAVITEV DELOVANJA SKLADA VRTCA POSTOJNA 

3. Točka: IMENOVANJE PREDSTAVNIKOV STARŠEV V UPRAVNI ODBOR SKLADA VRTCA 

POSTOJNA 

4. Točka: PREDSTAVITEV LETNEGA POROČILA VRTCA POSTOJNA ZA LETO 2022 

5. Točka: RAZNO (pobude, predlogi, vprašanja) 

 

Uvodoma ravnateljica ga. Zgonc pozdravi in nagovori vse zbrane starše. Ugotavlja sklepčnost Sveta 

staršev in glede na kratko zamudo predsednika Sveta staršev g. Figlja predlaga, da pričnemo s 

sestankom v točkah, kjer je to mogoče. Vsi prisotni se strinjajo. 

Sklep 1 – Ravnateljica potrdi sklepčnost Sveta staršev. 

Sklep 2 – Svet staršev vrtca Postojna dne 6.3.2023 soglasno sprejme predlagani dnevni red. 

 

2. točka : PREDSTAVITEV DELOVANJA SKLADA VRTCA 

Delovanje sklada v preteklem letu predstavi predsednica UO Sklada ga. Sanja Stanković Petrović. 

Pojasni, da so s sredstvi zbranimi preko sklada obogatili darila ob prihodu Dedka Mraza, omogočili 

letovanje otrokom iz socialno ogroženih družin, omogočili nakup didaktičnega materiala, materiala 

za izvedbo dobrodelnega sejma, omogočili posebne prilagoditve za gibano ovirane otroke in podprli 

še mnoge druge dejavnosti; vse je nadrobneje opisano in dostopno na spletni strani vrtca Postojna. 

Dodatno pri tej točki delovanje Sklada prestavi tudi ravnateljica, predvsem kako je organizirano delo, 

način kako se zbirajo prispevki (prodaja kamenčkov ob 1. novembru, dobrodelni koncert ŠIŠKE...). 

Eden od načinov je tudi ta, da starši del dohodnine (0,3%) preko posebnega obrazca namenijo 

Skladu. 



Vprašanje: eden od staršev postavi vprašanje kako je z darili za otroke za dedka Mraza, v kolikor 

otrok zboli in ni prisoten v vrtcu. Ravnateljica v odgovor pojasni, da darila niso namenjena 

individualno vsakemu otroku posebej, ampak se obdaruje skupino kot celoto, darila pa ostanejo v 

vrtcu in so namenjena igri in uporabi v skupini. 

Sklep 3 – Svet staršev Vrtca Postojna se seznani z delovanjem sklada Vrtca Postojna. 

 

3. točka:  IMENOVANJE PREDSTAVNIKOV STARŠEV V UPRAVNI ODBOR SKLADA VRTCA POSTOJNA  

Sklep 4 - Svet staršev Vrtca Postojna imenuje 3 predstavnike staršev v Upravni odbor (UO) sklada 

Vrtca Postojna. 

Imenovani so : Luka Belinger, Jože Gregorič in Katarina Kolar.  

Kot začasni član (zaradi prejetja izstopne izjave ene od članic UO – pojasnilo ravnateljice) je 

imenovan Jože Gregorič. 

Vprašanje: eden od staršev se zanima zakaj lahko namenimo za Sklad vrtca zgolj 0.3% dohodnine, saj 

imajo nekatere organizacije in društva ta odstotek višji (0,5%)? Ravnateljica pojasni, da so taka 

določila za šolske in vrtčevske sklade s strani FURS-a. 

Na tej točki se sestanku pridruži predsednik Sveta staršev, zato se vrnemo k 1. točki dnevnega reda. 

1. točka: POTRDITEV ZAPISNIKA 1. SEJE SVETA STARŠEV 

Sklep 5 – Svet staršev Vrtca Postojna soglasno potrdi zapisnik prve seje Sveta staršev z dne 

27.9.2022. 

 

4.točka: PREDSTAVITEV LETNEGA POROČILA VRTCA POSTOJNA ZA LETO 2022 

Letno poročilo Vrtca Postojna za leto 2022 je bilo priloženo vabilu na sejo Sveta staršev. Ravnateljica 

na kratko povzame glavne točke letnega poročila in izpostavi najbolj perečo problematiko. Na 

vprašanje enega od staršev pojasni, da je v poslovnem poročilu zajeto koledarsko leto 2022, medtem 

ko letno poročilo obsega šolsko oz. vrtčevsko leto, torej 2021/2022. 

Sklep 6 – Svet staršev Vrtca Postojna se seznani z Letnim poročilom za leto 2022 javnega zavoda 

Vrtca Postojna. 

 

5. točka: RAZNO 

Ravnateljica nas seznani z vpisom za letošnje leto, ko bo vpisanih 140 novih otrok. Nato sledijo 

vprašanja staršev: 

- enega od staršev zanima, kdaj se bo odprl “novi” vrtec, torej nova dislocirana enota in koliko 

skupin bo predvidoma tam? Ravnateljica pojasni, da je odprtje nove dislocirane enote 

predvideno za september 2023, v njej bo 10 igralnic, od tega dve namenjene razvojnemu 

oddelku.  

- ena od mamic izpostavi, da v enoti Zmajček (Gregorčičev drevored) res manjka ena “prosta” 

igralnica, ki bi prišla v poštev za umik otrok, izvajanje ločenih dejavnosti z manjšo skupino 



otrok, pogovorne urice itd... Ravnateljica se z opažanjem strinjam in pove, da bo mogoče 

problem rešen z odprtjem nove dislocirane enote in selitvijo nekaterih oddelkov. 

- do katerega meseca se odpirajo novi oddelki? Ravnateljica pojasni, da se to glede na 

organizacijo dela ponavadi zgodi do marca. 

- eden od staršev izpostavi problem vključevanja novih otrok v vrtec preko leta (novi oddelki 

se formirajo septembra, decembra, marca, nato pa ne več). Ravnateljica kot eno izmed 

možnih rešitev vidi mešane skupine, čemur pa starši v preteklosti niso bili naklonjeni. 

- ena od mamic izpostavi problem vključenosti sorojencev v različne enote vrtca in kako to 

negativno vpliva na družinsko dinamiko in organizacijo, predvsem kar se tiče jutranjega 

prevoza otrok. Prepričana je, da bi se dalo družinam z več otroki pomagati na način, da bi bili 

sorojenci vključeni v isto enoto. Nekaj staršev pritrdi izpostavljenemu problemu. Ravnateljica 

in obe pomočnici ravnateljice pojasnijo, da je to v praksi skoraj nemogoče, saj je potrebno ob 

oblikovanju novih skupin upoštevati veliko število dejavnikov (čakalni seznam, število otrok v 

skupini, porazdelitev glede na spol, starostna struktura skupin glede na enoto in 

organiziranost vrtca - določene starostne skupine so samo v eni enoti in ne vseh, itd...), 

vendar se bodo potrudile in razmislile ali bi se vseeno na kakršen koli način dalo najti rešitev 

za izpostavljeni problem. 

- eden od prisotnih staršev izpostavi problem obnovitvenih del v enoti na Gregorčičevem 

drevoredu – dela potekajo v dopoldanskem času, ko so otroci v vrtcu in so izpostavljeni 

prahu. Ravnateljica pojasni, da dela res potekajo v dopoldanskem času, saj organizacijsko 

drugače ni bilo možno. Problem prahu je bil rešen naslednji dan po pričetku del, ko je bila 

postavljena ustrezna zaščita, da otroci niso več izpostavljeni. Med počitkom otrok dela ne 

potekajo. 

- eden od staršev se zanima kako je s oddajanjem otrok na vhodu, kot je bilo to urejeno med 

obdobjem korone; opaža pozitivne učinke na samostojnost otrok in predlaga, da bi se ta 

način ponovno uvedel. Ravnateljica odgovori, da trenutno ne razmišljajo o tem, saj mora 

vseeno biti ob tem prisotna ena strokovna delavka na vhodu. 

 

Pohvala: mamica iz skupine Metuljčki pohvali vzgojiteljici Vesno in Željko. Tudi predsednik Sveta 

staršev g. Figelj izpostavi, da imamo dober vrtec v katerega otroci radi hodijo. 

Ob koncu ravnateljica predlaga, da se predvidena 3. seja Sveta staršev izvede korespondenčno. Sklep 

je soglasno sprejet. 

Sklep 7 – 3. seja Sveta staršev se izvede korespondenčno. 

S tem je seja zaključena, ravnateljica in predsednik Sveta staršev se vsem prisotnim zahvalita za 

sodelovanje. 

Zaključek seje: 18:05 

 

 

 

Zapisnikar:                                                                                    Predsednik Sveta staršev Vrtca Postojna: 

Petra Grbec                                                                                   Jernej Figelj 


